
Fra: Roy Valdersnes <roy@stevnebo.byggern.no>
Sendt: torsdag 19. august 2021 08:56
Til: Anne Lise Molvik
Emne: Referat frå førehandskonferanse -gbnr 424/285 Bø

Hei

03.06.2021 bestilte eg fårhåndskonfaranse med ønske om dato for gjennomføring 17.06.2021
Det er ingen nye dokumenter i saken da det allerede har vert konferanse med grunneier 28.08.2020

Først 17.08.2021 får eg svar fra Alver Kommune med mangelfull anmodning.
Dette er veldig spesielt. Alle dokumenter Dere etterspør her har Dere liggende fra tidligere. Dette
forklarte eg når eg ringte (før eg bestillte). Fikk da til svar at det var helt ok og det kunne bestilles.

Ber nå om at noen kontakter meg for å avtale en forhåndskonferanse.
Vi har blitt kontaktet for en tid tilbake fra grunneier med spm om å hjelpe til å få svar på om det lar seg
gjøre å bygge på disse tomtene. Så har det vert litt att og frem med Kommune og Vegvesen.

Hører fra deg.

Stevnebø Byggevare AS
Roy Valdersnes
Daglig Leder
roy@stevnebo.byggern.no
tlf dir 56349460/90631372
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